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Radny Rady Miasta Skierniewice

Pan

Krzysztof Jażdżyk

Prezydent Miasta Skierniewice

W każdą pierwszą sobotę miesiąca w naszym mieście odbywają się, cieszące się dużą
popularnością  i  zainteresowaniem,  Targi  Staroci,  gromadzące  wielu  kolekcjonerów
i pasjonatów lokalnej historii.

W związku  z  planowanymi  pracami  na  skierniewickim  Rynku  mającymi  na  celu
zazielenienie  tego  miejsca,  w  imieniu  Skierniewickiego  Klubu  Kolekcjonera  ora
zainteresowanych mieszkańców naszego miasta zwracam się do Pana z dwoma pytaniami:

1. Gdzie  będą  się  odbywały  comiesięczne  Targi  Staroci  w  czasie  trwania  remontu
Rynku?

2. Czy po przebudowie Rynku Targi Staroci będą mogły się odbywać, jak dotychczas, na
Rynku, czy też w innym miejscu?

Z poważaniem

Tomasz Chadamik


